
 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Peter Brandt 

Høng Skole 

Telefon, direkte: 59 53 58 81 

Kalundborg Kommune 

Rosenvænget 11 

4270 Høng 
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MØDEDATO 

26. marts 2019 

 

STED 

Høng Skole 

 

INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

 

DELTAGERE 

Bo Christiansen, Christoffer Wellejus, Thomas Olsbro, Katrine Larsen, Bettina Mortensen, Jonas 

Burmeister, Lone Varming, Torben Hocke, Peter Brandt, Pernille Kjellberg og elevråd 

Fraværende: Pia Kjellgaard 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 26. marts fra 19.00-21.00 

 

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 Alle I Godkendelse af dagsorden 

19.00 -19.10 PT I Ny skoleleder på Høng Skole præsenterer sig selv.  

 

19.10 – 19.30 Alle I Korte meddelelser 

• Elevråd 

• Pæd. Råd/skolemøder 

• Medudvalg 

• Formanden 

• Ledelsen 

 

19.30 – 19.45 Ledel

sen 

I/D Opfølgning målaftale – der har været pædagogisk 

aften.  

19.45-20.00 Ar-

bejds

grup-

pe 

I Status på opdatering af værdiregelsættet 

20.00 -20.30 Elev-

råd/  

alle 

D/B Mobilpolitik med udgangspunkt i elevrådets drøftelse 

20.30-20.45 Alle D/B Forældreinddragelse 
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0. Godkendt 

 

1. Peter præsenterede sig selv og sine opdrag som skoleleder.  

Efterfølgende præsenterede skolebestyrelsesmedlemmerne og elevrådet sig.  

 

2. Elevråd 

Elevrådet arbejder pt. med mobilpolitik, bevægelse i undervisningen og lektiecafé, 

samt brugen af morgenbåndet. 

Pæd råd/skolemøder 

Tiltag hos overbygningen vedr. rygning og om konsekvenser.  

I grundskolen diskuteres uefterrettelige elever og ellers mange praktiske ting.  

MED-udvalg 

Start på skoleårets planlægning. Herunder den nye lovgivning vedr. valgfag og 

kortere skoledage i indskolingen. 

Der diskuteres strukturændring i SFO. 

Økonomien var et stort emne, da den er udfordret. Det giver højst sandsynligt 

anledning til personalereduktioner til sommerferien.  

Formanden 

Bo har holdt møde med Peter om det fremadrettede arbejde med Høng Skole. 

Bo har skrevet til kommunen vedr. trafik igen.  

Det foreslås, at der arrangeres ”Kys og kør” snarest muligt.   

Bo foreslår, at eleverne er med til at lave en kampagne – f.eks. en film til 

forældremøderne.  

Ledelsen 

D. 2. april er der 1. spadestik til den nye Bevægelsespark/hal. Det kan også give 

anledning til trafikproblemer. 

Peter orienterer om overgangen til kommunal pedelordning.  

Drøftelser med fødeskolerne om indsats for bedre overgange, så folkeskolerne 

bliver det naturlige valg for flest muligt.  

Katrine orienterede om problemerne med rekruttering og fastholdelse af SFOs 

forældreråd.  

Pernille fortalte, om arbejdet med Aula. 

Der skal være All-Stars og skolefest i grundskolen i løbet af foråret.  

 

3. Peter orienterede om den pædagogiske aften, hvor konsulenterne fra UVM deltog. 

Det var en god dag med meget energi.  

Der blev startet proces med professionelle læringsfællesskaber.  

 

4. Thomas fortalte om og præsenterede det påbegyndte arbejde med lay-out-arbejdet 

på skolens værdiregelsæt.  

Udvalget arbejder videre – og det ville være supergodt, hvis det kan bruges som 

visuel understøttelse af værdierne til de kommende forældremøder før og efter 

sommerferien.  

 

5. Elevrådet har diskuteret brug af mobiltelefoner efter opfordring fra 

skolebestyrelsen. 

20.45 -21.00   Evt. 
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Elevrådet vurderer, at det ikke så stort et problem med mobilerne, men at der skal 

være 0-tolerance i forhold til brug af ikke-relevante programmer i undervisningen.  

Elevrådet har lavet en undersøgelse hos eleverne i overbygningen vedr. lektiecafé 

og bevægelse i undervisningen. 

Elevrådet vurderer, at der ikke er bevægelse i undervisningen i overbygningen. 

Ligeledes at der ikke tilbydes lektiecafé for alle.  

Elevrådet ser gerne lektiecafé til alle.  

 

Debat om mobiltelefoner og en evt. lokal skolemobilpolitik.  

Peter opsummerede: Forsøgsordninger med definerede mål for projektet kan 

iværksættes. Det skal diskuteres, hvad der kan sættes i stedet.  

Evt. kan forældrerådene inddrages. Der kan holdes fællesmøde undervejs med en 

oplægsholder fra f.eks. medierådet.  

Skolebestyrelsen giver opdraget til ledelsen, der lægger en plan for processen.  

 

Vedr. bevægelse i undervisningen og lektiecafé afdækker Peter, og det kommer på 

til næste møde. 

 

6. Bo og Peter tager på roadshow til forældremøderne i kommende skoleår, bl.a. for at 

tale om forældreinddragelse og forventningsafstemning.  

Skolebestyrelsen ønsker at invitere forældrerådene ind i arbejdet f.eks. via møder 

med skolebestyrelsen. Herved vil forældrerepræsentanterne have mulighed for at 

dele aktuelle emner med resten af forældregruppen i klassen/årgangen.  

Peter, Bo og Christoffer udarbejder skitse for forventninger til forældreråd. 

 

7. Evt.  

Orientering fra Peter.  

 

 

 

 

 


